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Protokół Nr XIV/2025 

z XIV Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu, która odbyła się  

w dniu 16 stycznia 2025 roku  

w Urzędzie Miejskim w Łowiczu. 

 

Sesja rozpoczęła się o godzinie 16:12, a zakończyła się o godzinie 18:47 

 

Ustawowa liczba Radnych - 21 

Obecnych na Sesji - 21 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad XIV Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej. 

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia przez Gminę 

Miasto Łowicz spółki z ograniczoną odpowiedzialnością pod firmą „Zakład Utrzymania 

Miasta spółka z ograniczoną odpowiedzialnością” w Łowiczu. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty targowej, określenia zasad 

ustalania i poboru oraz terminów płatności i wysokości stawek opłaty targowej, zarządzenia 

poboru tych opłat w drodze inkasa oraz określenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia 

za inkaso. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia przez Gminę Miasto Łowicz spółki 

z ograniczoną odpowiedzialnością pod firmą Pelikan Łowicz spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością z siedzibą w Łowiczu. 

6. Dyskusja na temat sposobu naliczenia opłaty i wysokości opłaty za odbiór i utylizację 

odpadów od mieszkańców Miasta Łowicza w 2025 r. 

7. Zakończenie obrad XIV Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej. 

 

 

Ad. 1.  

Otwarcia obrad XIV Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu dokonała 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek.  

 

Powitała Burmistrza Miasta pana Mariusza Siewierę, Zastępcę Burmistrza Pana Jacka Kłosa, 

panią Katarzynę Skierską-Piętę Sekretarz Miasta, pana Arkadiusza Podsędka Skarbnika Miasta, 

naczelników wydziałów, dyrektorów jednostek organizacyjnych miasta, pracowników Urzędu 

Miejskiego, przedstawicieli mediów, przedstawicieli stowarzyszeń i organizacji 

pozarządowych. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że na Nadzwyczajnej Sesji 

Rady Miejskiej obecnych jest 21 radnych, wobec czego projekty uchwał mogą być 

procedowane. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek poinformowała, że obrady sesji 

są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania 



2 

 

obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na portalu posiedzenia.pl/lowicz. 

W związku z tym przypomniała o przestrzeganiu zasad ochrony danych osobowych i dóbr 

osobistych, a w szczególności prosiła o nie używanie imion i nazwisk oraz innych danych 

mogących posłużyć do identyfikacji osób, które nie pełnią funkcji publicznych i nie wyraziły 

zgody na ich ujawnienie. 

 

Ad. 2. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że proponowany porządek 

obrad XIV Nadzwyczajnej Sesji Radny Miejskiej wraz z projektami uchwał został przesłany 

wszystkim zaproszonym. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że porządek obrad XIV 

Nadzwyczajnej Sesji Radny Miejskiej został przyjęty bez zmian. 

 

Ad. 3 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia przez Gminę Miasto Łowicz 

spółki z ograniczoną odpowiedzialnością pod firmą „Zakład Utrzymania Miasta spółka 

z ograniczoną odpowiedzialnością” w Łowiczu – przedstawił pan Paweł Gawroński 

Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych. 

(stanowi załącznik) 

 

Radni pytań, uwag nie zgłosili.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie utworzenia 

przez Gminę Miasto Łowicz spółki z ograniczoną odpowiedzialnością pod firmą „Zakład 

Utrzymania Miasta spółka z ograniczoną odpowiedzialnością” w Łowiczu. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko „wstrzymał się” od głosu. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel „wstrzymał się” od głosu. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec „wstrzymał się” od głosu. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 
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17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 17 „za”, 0 „przeciw”, 3 „wstrzymujące” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów: 

UCHWAŁĘ XIV/97/2025 

 

Ad. 4 

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty targowej, określenia zasad ustalania 

i poboru oraz terminów płatności i wysokości stawek opłaty targowej, zarządzenia poboru 

tych opłat w drodze inkasa oraz określenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia 

za inkaso – przedstawił pan Paweł Gawroński Naczelnik Wydziału Spraw Komunalnych. 

 (stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Michał Zieliński, pan Paweł Gawroński Naczelnik Wydziału 

Spraw Komunalnych, pan Mariusz Siewiera Burmistrz Miasta.  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty targowej, 

określenia zasad ustalania i poboru oraz terminów płatności i wysokości stawek opłaty 

targowej, zarządzenia poboru tych opłat w drodze inkasa oraz określenia inkasenta 

i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko „wstrzymał się” od głosu. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 

11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec „wstrzymał się” od głosu. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 
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17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

 18 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujące” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

większością głosów: 

UCHWAŁĘ XIV/98/2025 

 

Ad. 5 

Projekt uchwały w sprawie utworzenia przez Gminę Miasto Łowicz spółki z ograniczoną 

odpowiedzialnością pod firmą Pelikan Łowicz spółka z ograniczoną odpowiedzialnością 

z siedzibą w Łowiczu – przedstawił pan Paweł Gawroński Naczelnik Wydziału Spraw 

Komunalnych. 

(stanowi załącznik) 

 

W dyskusji wzięli udział: radny Bogdan Kostrzewa, pan Mariusz Siewiera Burmistrz Miasta, 

radny Robert Wójcik, radny Michał Zieliński, wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof 

Olko, radny Tomasz Rudnicki, radna Dorota Chylińska, radny Lech Aniszewski, radny Szymon 

Szaleniec, radny Tadeusz Żaczek, radna Grażyna Rosa-Wüstermann. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek ogłosiła przerwę od godziny 17:45 

do godziny 18:00. 

 

Po przerwie. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że jest kworum 

i zaproponowała głosowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia przez Gminę Miasto 

Łowicz spółki z ograniczoną odpowiedzialnością pod firmą Pelikan Łowicz spółka 

z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Łowiczu. 

 

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”. 

2. Radna Dorota Chylińska głosowała „za”. 

3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”. 

4. Radny Kamil Górski głosował „za”. 

5. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 

6. Radny Jacek Kaźmierski głosował „za”. 

7. Radny Bogdan Kostrzewa głosował „za”. 

8. Radny Hubert Krajewski głosował „za”. 

9. Radny Krzysztof Olko głosował „za”. 

10. Radny Maciej Pochwała głosował „za”. 
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11. Radny Sebastian Popiel głosował „za”. 

12. Radna Grażyna Rosa-Wüstermann głosowała „za”. 

13. Radny Tomasz Rudnicki głosował „za”. 

14. Radna Iwona Sokół głosowała „za”. 

15. Radny Szymon Szaleniec głosował „za”. 

16. Radna Katarzyna Tadeusiak głosowała „za”. 

17. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”. 

18. Radny Jakub Wolski nie brał udziału w głosowaniu (nieobecny). 

19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 

20. Radny Michał Zieliński głosował „za”. 

21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”. 

 

  20 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących” 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek stwierdziła, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie: 

UCHWAŁĘ XIV/99/2025 

 

Ad. 6 

Dyskusja na temat sposobu naliczenia opłaty i wysokości opłaty za odbiór i utylizację 

odpadów od mieszkańców Miasta Łowicza w 2025 r. 

 

W dyskusji udział wzięli: pan Mariusz Siewiera Burmistrz Miasta, przewodnicząca Rady 

Miejskiej Zofia Wielemborek, radny Tomasz Rudnicki, wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

Krzysztof Olko, radny Lech Aniszewski, pan Paweł Gawroński Naczelnik Wydziału Spraw 

Komunalnych, radny Robert Wójcik, radny Kamil Górski, radny Jacek Kaźmierski. 

 

Ad. 7 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Zofia Wielemborek podziękowała za dyskusję i udział 

w obradach. 

 

Na tym zakończono obrady XIV Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

 

 

Protokołowała 

 

Katarzyna Jóźwiak 

Inspektor 

Przewodnicząca Rady 

Miejskiej w Łowiczu 

 

Zofia Wielemborek 

 


